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Protokół z XLI posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 9.01.2023 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.40 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL Posiedzenia Rady w dniu 05.12.2022 r. 

4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej  

korespondencji.  

5. Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy Sławin: 

5.1  Zapoznanie się z protokołem i wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady 

5.2  Rozpatrzenie i przyjęcie Sprawozdania z działalności Zarządu za rok 2022 

5.3  Podjęcie uchwały w sprawie Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za rok 2022. 

6. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2023 – zgłaszanie propozycji, podjęcie uchwały                   

o przeznaczeniu środków. 

7. Informacja o wyborach do Rad Dzielnic zarządzonych na dzień 5.03.2023. 

8. Informacja o zadaniach inwestycyjnych i remontowych dotyczących Sławina 

ujętych w Budżecie m. Lublin na rok 2023. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy 

wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w tym momencie                    

w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane 

quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

W posiedzeniu jako gość uczestniczyła radna Rady Miasta Lublin pani J. Mach         

(Lista gości – zał. nr 2). 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 

propozycje zmian. Propozycji nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (12 głosów za). 

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr XL w dniu 05.12.2022 r. Uwag nie było.  
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie (12 głosów za).  

Ad. 4. 

Informacje przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 wysłano zapytanie do ZDiM o możliwość realizacji i wycenę doświetlenia 

wybranych przez radę przejść dla pieszych przez ul. Willową i ul. Sławinkowską. 

Otrzymano informację zwrotną. Temat zostanie omówiony w pkt. 6 posiedzenia; 

 przedstawiciele RD (przewodnicząca Rady i przewodniczący Zarządu) 

uczestniczyli w spotkaniu z przedstawicielem Zarządu Spółki Interbud; 

Rozmawiano na temat planowanej przez spółkę budowy u zbiegu ul. Relaksowej i 

ul. Tarasowej. Przedstawiciele rady potrzymali stanowisko RD z dnia 4.04.2022.  

w zakresie ograniczenia kondygnacji budynku do 4 naziemnych i zapewnienia 

deklarowanych przez Spółkę zwiększonych do 1,5 ilości miejsc parkingowych na 

mieszkanie. Ponadto negatywnie odnieśli się do propozycji przeznaczenia 

pierwszej kondygnacji nadziemnej na usługi z uwagi na brak wystarczającej ilości 

miejsc postojowych na zewnątrz budynku. Przedstawiciele Spółki (wiceprezes , 

projektant) zadeklarowali uwzględnienie tych uwag.  

Na spotkaniu otrzymano też koncepcję zagospodarowania działek obecnie 

przejętych przez gminę Lublin (koncepcja nieaktualna, była przygotowana przy 

założeniu częściowej zabudowy tego terenu). 

 w dniu posiedzenia do oceny Rady została przekazana przez firmę Interbud 

dokumentacja planowanej budowy. Uzgodniono przekazanie tej dokumentacji 

członkom Rady pocztą elektroniczną do zapoznania. Następnie Rada zajmie się 

tą sprawą; 

 członkowie Rady (4 osoby) dokonali wizji lokalnej na ul. Zielone Wzgórze i           

ul. Wędrownej w celu oceny wariantów wskazanych przez mieszkańców i 

WORDiM UM Lublin dotyczących ograniczenia parkowania na tych ulicach. 

Oceniono, ze wariant nr 2 zakładający ograniczenie parkowania na                     

ul. Wędrownej, częściowo po stronie wschodniej a częściowo po stronie 

zachodniej, jest najbardziej właściwy, gdyż zapewnia lepszą widoczność dla 

wyjazdów z garaży podziemnych.  

Po dyskusji RD zdecydowała, że zarekomenduje ten wariant WORDiM UM Lublin; 

 wysłano elektronicznie życzenia świąteczno-noworoczne do osób i instytucji 

zlokalizowanych lub współpracujących z Radą w sprawach dzielnicy; 

 na stronie dzielnicy umieszczono życzenia świąteczno-noworoczne od Rady; 

 zaktualizowano strony internetowe dzielnicy w zakresie dodania dokumentów 

formalnych i aktualności z dzielnicy; 

 zamieszczono otrzymaną informację z UM o ponownym wyłożeniu projektu 

mppzp m. Lublin obejmującego część dz. Szerokie i cz. Dz. Sławin (rejon            

ul. Deszczowej i ul. Głównej przy dolinie rz. Czechówki); 

 mieszkaniec dzielnicy zgłosił problem zaśmiecania i spotkań młodzieży przy pętli 

autobusowej przy ul. Zbożowej. Zostanie to zgłoszone do straży miejskiej i 

dzielnicowemu policji. 
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Ad.5 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do procedury udzielenia Absolutorium dla Zarządu 

Dzielnicy za ubiegły rok. 

5.1)  Rada zapoznała się z Wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady o udzielenie 

absolutorium dla Zarządu Dzielnicy (zał. nr 3) – przedstawił przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej J. Jabłoński. 

5.2) Rada rozpatrzyła Sprawozdanie z działalności Zarządu za rok 2022 (zał. nr 4). 

Nikt nie wniósł uwag.  Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

5.3) Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Rady Dzielnicy Sławin         

w sprawie udzielenia Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za rok 2022 i podała ją        

pod głosowanie. Uchwała Nr 25/XLI/2023 została przyjęta jednogłośnie (12 głosów 

za przyjęciem). Treść uchwały - zał. nr 5. 

 

Ad. 6. 

Otrzymano odpowiedź i wycenę na zapytanie do ZDiM o możliwość doświetlenia        

i wycenę dla dwóch przejść : pieszo rowerowego przez ul. Sławinkowską naprzeciw 

ZS nr 12 (48 tys. zł) i dla pieszych przez ul. Willową naprzeciw kościoła (52 tys. zł). 

Przypomniano, że w ubiegłym roku otrzymano wycenę na doświetlenie przejścia dla 

pieszych przez ul. Willową naprzeciw wejścia do Ogrodu Botanicznego (45 tys. zł) 

Dyskutowano też o dofinansowaniu utwardzenia ul. Dzbenin (członkowie RD, radna 

RM J. Mach) – obecnie brak wszystkich niezbędnych informacji dla oceny tej 

propozycji. Rozważano też dofinansowanie budowy odcinka chodnika przy ul. 

Sławinkowskiej obok ul. Dzbenin (Z. Rzączyńska) oraz naprawy miejscowe 

nawierzchni ul. Sławinek (m.in. K. Kocot). 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zaproponowała procedowanie uchwały    

w sprawie podziału części środków z rezerwy celowej dzielnicy. 

Uchwała dotyczy wyboru następujących zadań – doświetlenia 3 przejść dla pieszych: 

1. pieszo rowerowego przez ul. Sławinkowską naprzeciw ZS nr 12  

2. pieszego przez ul. Willową naprzeciw kościoła  

3. pieszego przez ul. Willową naprzeciw wejścia do Ogrodu Botanicznego  

Łącznie 145 tys. zł. 

Przewodnicząca zapytała, czy wszyscy otrzymali projekt uchwały i czy ktoś wnosi 

uwagi. Nikt nie wniósł uwag. W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała 

projekt uchwały Nr 26/XLI/2022 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 9 stycznia 2023 r.         

w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania 

zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2023. Uchwała została przyjęta przez 

Radę jednogłośnie (12 głosów za). Treść uwały – zał. nr 6. 

 

Ad. 7. 

R. Osiak poinformował Radę, że ogłoszony został „kalendarz czynności wyborczych”. 

 Do 14 stycznia rady dzielnic mogą zgłaszać Miejskiej Komisji Wyborczej swoje 

wnioski co do podziału dzielnic na obwody głosowania. 

 Do 24 stycznia komisja ma zatwierdzić podział na obwody i ogłosić liczbę miejsc       

w poszczególnych obwodach. 
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 Do 3 lutego przeprowadzona ma być rejestracja kandydatów do rad dzielnic,        

a jeśli chętnych będzie mniej niż miejsc, to odbędzie się uzupełniający nabór, 

który ma trwać do 10 lutego. Lista zarejestrowanych kandydatów powinna być 

ogłoszona do 18 lutego. 

 Głosowanie zaplanowano na 5 marca. Ma ono trwać od godz. 8 do 20. 

Zainteresowani pracą w komisjach wyborczych będą mogli się zgłaszać,             

po uprzednim ogłoszeniu naboru przez Miejską Komisję Wyborczą, do 6 lutego. 

 

Radna RM J. Mach poinformowała, że kandydat do Rady musi mieszkać na terenie 
danej dzielnicy i zebrać podpisy poparcia z obwodu w którym zamierza kandydować. 
Z uwagi na obecną liczbę mieszkańców w dzielnicy Sławin powinny być wyznaczone 
trzy obwody wyborcze. 

Ad. 8. 

R. Osiak poinformował, że w przyjętym budżecie miasta Lublin na rok 2023 ujęto 

następujące pozycje dotyczące naszej dzielnicy: 

 budowa ul. Skowronkowej (do 2025 roku); 

 budowa odcinka ul. Araszkiewicza (sięgacz ul. Skowronkowej); 

 dokumentacja przedłużenia ul. Zelwerowicza; 

 cmentarz – wykup gruntów i rozpoczęcie budowy; 

 remont ul. Skalistej (do kwoty 350 tys. zł, pozycja z BO); 

 dokończenie remontu ulicy Sempołowskiej;  

 poza dzielnicą – ciąg dalszy ścieżki rowerowej wzdłuż al. Solidarności             

w kierunku Śródmieścia. 

W dyskusji zwrócono uwagę (K. Kocot), że kolejny rok nie ujęto w budżecie zadania 

budowy ul. Sławinek. Radna J. Mach poinformowała, że zadanie to jest ujęte            

w Planie Inwestycyjnym Wieloletnim miasta i będzie się starać o rozpoczęcie 

realizacji tej  inwestycji w II połowie br.  

 

Ad. 9. 

G. Orłowski ponownie zabrał głos w sprawie braku realizacji zadania z BO - parku 

linowego w dolinie przy ul. Altanowej oraz braku rozwiązania przez gminę  

ograniczenia zagrożeń od stad dzików. 

 

Ad. 10  

Przewodnicząca M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady 

Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20:30. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska   (-)   
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Załączniki: 

 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na XLI posiedzeniu w dniu 09.01.2023 r. 

2).   Lista gości na posiedzeniu RD Sławin w dniu 09.01.2023 r. 

3).   Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady o udzielenie absolutorium dla Zarządu  

       Dzielnicy Sławin za rok 2022. 

4).   Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy Sławin za rok 2022. 

5).   Uchwała nr 26/XLI/2023 Rady Dzielnicy Sławin w sprawie wyboru zadań do   

       realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki  

        pomocnicze w roku 2023. 

 

                 Protokół zatwierdzony w dniu 13.02.2023                     
    

       

Wiceprzewodnicząca Rady 
         Dzielnicy Sławin 

                   (-)   

        Barbara Krzowska  

 


